



Pacific Place Visty Playground Photo Booth – Terms and Conditions

1. The promotion period of *Visty Playground* Photo Booth (referred to as “Photo Booth” hereafter) is from 10 to 27 October 2024, both dates inclusive (referred to as “Promotion Period” hereafter).
2. Participants are entitled to participate in the Photo Booth by joining the Pacific Place Loyalty Programme – **above – AND** upon presentation of an e-ticket from the “Photo Booth Experience” redemption.
3. Each shopper is entitled to redeem a maximum of ONE e-ticket through the “Photo Booth Experience” per day. E-tickets are available on a first-come-first-served basis and while stocks last.
4. To redeem e-tickets, only same-day machine-printed sales receipts and electronic payment transaction slips issued by designated merchants of Pacific Place/Three & Six Pacific Place/Starstreet Precinct are eligible. For the designated merchants at Pacific Place/Three & Six Pacific Place/Starstreet Precinct, please refer to the following link: <https://www.pacificplace.com.hk/-/media/files/pacificplace2/pdf/PacificPlace-StarstreetPrecinct-designated-merchants>.
5. Upon completion in the Photo Booth, participants will receive a maximum of two printed copies of their photo. To protect participants’ personal data, the content will then be erased and destroyed in the server.
6. Participation in the Photo Booth is voluntary, and Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any disputes, liabilities, loss, damage, injuries, claim or cost arising from or caused by this promotion.
7. Participants are responsible for ensuring the safety of their personal belongings. Swire Properties Management Limited is not liable for any loss of or damage to participants’ belongings.
8. Participation in the Photo Booth represents the participant’s understanding, acceptance, and willingness to comply with the terms and conditions of the promotion. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited reserves the sole right to immediately cancel the participant’s entitlement to participation.
9. Personal information collected will only be used for registration confirmation, admission and verification purposes. All personal information will be kept highly confidential and handled in accordance with our Privacy Policy. For details, please refer to <http://bit.ly/3XP5EJJ>.
10. Participants are responsible for ensuring the information they provide is true, complete and accurate. Swire Properties Management Limited reserves the right to disqualify any participant without prior notice due to inaccurate or incomplete information.
11. Swire Properties Management Limited reserves its right to change the Promotion Period at any time without prior notice.
12. In case of disputes, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final and conclusively binding.
13. In case of discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.



太古廣場 Visty Playground 照相館 – 條款及細則

1. 「Visty Playground」照相館（以下稱為「照相館」）的推廣期（以下稱為「推廣期」）為2024年10月10日至27日（包括首尾兩日）。
2. 參加者須登記成為**above**會員並持有「照相館體驗」已換領之電子門券，方可參與照相館。
3. 每位顧客每日最多只限參與照相館一次。先到先得，數量有限，換完即止。
4. 電子門券兌換只接受太古廣場/太古廣場三座及六座/星街小區指定商戶即日發出的電子消費收據及信用卡收據存根。有關太古廣場/太古廣場三座及六座/星街小區指定商戶，請參考以下連結：
<https://www.pacificplace.com.hk/-/media/files/pacificplace2/pdf/PacificPlace-StarstreetPrecinct-designated-merchants>。
5. 參加者將於完成後獲得最多2張實體相片印本。為保障參加者的個人資料私隱，拍攝之內容將隨即於伺服器清除及銷毀。
6. 參加者參與本照相館純屬自願性質，一切因本照相館所構成或引致之爭議、責任、損失、損害、受傷、索償或成本概與太古地產管理有限公司無關。太古地產管理有限公司無須就此承擔任何法律責任或賠償。
7. 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司無須為參加者之財物損壞或損失負責。
8. 參加此照相館代表參加者明白、接受及願意遵守是次推廣之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠實及/或造假行為，太古地產管理有限公司保留權利立即取消其參與活動之權利。
9. 個人資料收集只供作確認登記、入場及資料核實用途，太古地產管理有限公司亦會根據其隱私政策，確保所有資料絕對保密。詳情請參閱 <https://bit.ly/3L9u5du>。
10. 參加者須確保所有提供資料均為真實、完整及正確。如有不實資料，太古地產管理有限公司有權取消其參加資格而無須事先通知。
11. 太古地產管理有限公司有權更改推廣期而不另作通知。
12. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。
13. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。